

Huaxia South Chinese School Weekly News
June 16, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

大家好！

时光飞逝，本周六是 2016—2017 年度的最后一天。作为华夏大家庭的一员，非常荣幸可以在过去的一个学年，看着孩子们的成长，和大家一起为我们的社区添砖加瓦。

本周六将是学校的毕业典礼，请大家准时到学校，并将孩子们送到各自的班级。老师们将在 2:15 将孩子们带到礼堂入座。毕业典礼将在 2:30 开始，请家长们提前到礼堂就坐，请注意前排的位置将保留给孩子们，如有疑问，请咨询当天在现场的 PTA。当天的所有表彰和表演将于 5:30 左右结束。

华夏南部中文学校 2017—2018 新学年注册已经开始，下一学年在继续提高教学质量的同时，会开设更多孩子们的文体课程。提前注册将在 7 月 9 日结束，请大家抓紧注册。如果有问题，请电邮 regadmin@hxsouth.org

另外，美門華人基督教會暑期聖經夏令營和免費成人聖經班将在 7/24 到 7/28 举办，具体细节请看附件。

祝大家暑假快乐！让我们一起期待更美好的新学年！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 6 月 16 日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

Time flies. This Saturday will be the last school day of 2016-2017 school year. As part of the HuaXia South families, it's our pleasure to see our children grow, to contribute to our community with everyone!

This Saturday will be our Graduation Ceremony. Please come to school on time, and send your children to their classroom. Teachers will lead students to the auditorium around 2:15. The ceremony will start at 2:30, please come to auditorium before that time. The front rows are reserved for our students. If you have any question, please feel free to ask our PTAs. The ceremony will be finished around 5:30.

The registration system is on. The next year, we are not only still focus on improving education quality, but also provide more culture classes for our children and adults. The early registration will be finished on 7/9. If you have any problem, please email to regadmin@hxsoith.org.

Monmouth Christian Community Church's summer camp and parenting workshop will be hold on 7/24-7/28. Please see attachments for more details.

WE WISH ALL OF OUR FAMILIES A SAFE AND ENJOYABLE SUMMER! Meanwhile, we are expecting next wonderful school year ahead!

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

6/16/2017